
Protokół Nr 17/16 

 
          z wyjazdowego posiedzenia Komisji Rolnictwa, Gospodarki Żywnościowej, 
Handlu i Usług oraz Ochrony Środowiska Rady Gminy Gnojno, odbytego w dniu 14 
listopada 2016 roku. 
Posiedzenie trwało od godz. 9 do godz. 12.00. 
W posiedzeniu, zgodnie z załączoną listą obecności, wzięli udział: 

1. Beata Boś   - przewodniczący 
2. Wincenty Krawczyk     - członek 
3. Gustaw Treliński  - członek 

Podczas posiedzenia poczyniono następujące ustalenia: 
1. Falki: 
- rozpoczęto budowę świetlicy wiejskiej. Do chwili obecnej wykonano ławy i 
fundamenty z bloczków betonowych o wysokości 70 cm. 
Komisja Rolnictwa popiera tę inwestycję i uważa, że należy ja wspierać finansowo, 
ponieważ mieszkańcy zaangażowali się w wybudowanie obiektu w czynie 
społecznym. Wkład pracy mieszkańców Falek do kosztów budowy jest taki, jak w 
przybliżeniu dofinansowanie do innych projektów. 
2. Wólka Bosowska: 
-  w celu poprawy bezpieczeństwa i estetyki obszaru należy usunąć ramę metalową, 
znajdującą się na rozwidleniu dróg. Rama jest pozostałością po tablicy informacyjnej, 
która została uszkodzona w wyniku zdarzenia drogowego. 
2. Skadla: 
- trwa remont dachu na budynku Domu Rolnika. Wykonawca zapewnił, że do końca 
bieżącego roku zostaną zamontowane kratki wentylacyjne i wykonane pozostałe prace, 
związane z obróbką blacharską dachu. 
Członkowie Komisji sugerują, aby w roku przyszłym osuszyć budynek, ocieplić 
ściany, wykonać remont schodów (w celu poprawy bezpieczeństwa i estetyki) oraz 
zniwelować teren wokół budynku. 
Wcześniejszym błędem było niewyremontowanie w pierwszej kolejności dachu. 
Powstałe zacieki na ścianach wymagają usunięcia i pomalowania. Warunki 
gwarancyjne nie obejmują nieszczelności dachu i stropu. Konieczna jest zatem 
naprawa z własnych środków. 
W związku z nadchodzącą zimą i pogorszeniem się warunków atmosferycznych 
Komisja proponuje, aby dowieźć piasek z solą na wzniesienia dróg gminnych i 
miejsca, gdzie znajdują się budynki użyteczności publicznej (szkoły, ośrodki zdrowia i 
inne). 
Na tym protokół zakończono i podpisano.- 
                                                                                                  Przewodniczący Komisji: 
                                                                                                            Beata Boś 


